
PROTOKÓŁ nr 4/2017 

z posiedzenia Rady Budżetu Obywatelskiego 

7 kwietnia 2017 r., g. 16.00, Plac Wszystkich Świętych 3-4, sala Lea 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Bogusław Kośmider. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

1. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Wspierania Inicjatyw Społecznych Mateusz Płoskonka 

przedstawił statystyki dotyczące składania wniosków 

2. Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego zwrócili się z prośbą o przekazanie danych 

statystycznych z podziałem na poszczególne dzielnice, Dyrektor Płoskonka zobowiązał 

się do przekazania tych danych. 

3. Omówiono działania zrealizowane w ramach wspierania składania wniosków do 

budżetu obywatelskiego. 

4. Omówiono wątpliwości odnośnie dotychczasowej działań prowadzonych w ramach 

budżetu obywatelskiego bieżącej edycji. 

5. Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego zgłosili swoje propozycje odnośnie działań 

promocyjnych budżetu obywatelskiego, m. in. organizację koncertu, pikników 

z udziałem wnioskodawców. 

6. Wydział Promocji i Turystyki UMK przedstawił sprawozdanie z realizacji kampanii 

promocyjnej budżetu obywatelskiego na etapie składania wniosków. 

7. Szczęsny Filipiak zwrócił uwagę na późne przygotowanie linii graficznej i późne 

rozpoczęcie realizacji działań promocyjnych. 

8. Ustalono, że na kolejnej lub kolejnych Radach Budżetu Obywatelskiego będą 

dyskutowane kwestie regulaminu głosowania. 

9. Ustalono, że na platformie internetowej nie będzie wyświetlanej bieżącej liczby głosów 

oddanych na projekty w trakcie głosowania. 

10. Szczęsny Filipiak zgłosił obawy o logistykę procesu wprowadzania kart papierowych 

do głosowania. 

11. Ustalono, że jednostki i wydziały dokonujące oceny prawnej, będą zwracać się do Rady 

Budżetu Obywatelskiego w przypadku wątpliwości dotyczącej ogólnodostępności 

projektu. 

12. Krzysztof Kwarciak wyraził obawy, że na etapie głosowania dojdzie do wykorzystania 

danych osobowych osób trzecich celem oddania głosu w ich imieniu, jeżeli głosowanie 

nie zostanie dostatecznie zabezpieczone. W odpowiedzi, Dyrektor Płoskonka 

podkreślił, że dotychczas takie przypadki nie miały miejsca i żadne ze zgłoszeń nie 

znalazło oparcia w rzeczywistości, a wynikało z założenia konta użytkownika przez 

danego głosującego w poprzednich edycjach budżetu obywatelskiego. 

 



13. Omówiono funkcjonalności nowopowstającej platformy do głosowania 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 18:15.  

 

Protokołował – Damian Szwed, Biuro Miejski Ośrodek Wspierania Inicjatyw Społecznych  

 

 

Protokół zatwierdził: 

 

/-/ Bogusław Kośmider 

Współprzewodniczący Rady 

Budżetu Obywatelskiego 
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